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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2017 

           
Datum  

raad 

Datum  

commissi

e 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

10.04.17 22.03.17    

  Rondvraag: vraag fractie CDA inzake het 
uitstallingenbeleid: zie vraag 1 rondvraag 
onder 12 

 

Wethouder Vermeer zegt toe: 

 de portefeuillehouder 

uitstallingenbeleid opnieuw aan te 

sporen nogmaals te kijken of het 

binnen de geldende juridische 

kaders mogelijk is andere 

oplossingen te vinden. 

 samen met de juriste te 

beantwoorden waarom het juridisch 

niet mogelijk is. Daarbij wordt 

eveneens aangegeven wat het 

verschil is tussen precario en het 

uitstallingenbeleid. 

 de wethouder ontraadt het voorstel 

van lid N. Dauven om te wachten 

met het invoeren van het 

uitstallingenbeleid totdat een jurist 

in een volgende commissiever-

gadering nadere uitleg gegeven 

heeft. Zoals aangegeven wil het 

college het uitstallingenbeleid na 

Pasen invoeren en kijken of het 

mogelijk is een stukje maatwerk te 

leveren. 

Is momenteel een actueel thema. Wordt 
vervolgd. 

  Voorstel college betreffende evaluatie 

Kerststad 2016 en aandachtspunten voor de 

toekomst 

Wethouder Vermeer zegt toe uit te 
zoeken of het goedkoper kan en of het 
dan even goed is en de commissie 
daarvan in kennis te stellen. Het is 
lastig om daar nu in de breedte op in te 
gaan.  
 

Met de stichting Kerststad Valkenburg 
en het Team Evenementenveiligheid 
wordt een plan van aanpak opgesteld. 
Daarbij worden de voorgestelde 
verkeers- en veiligheidsmaatregelen ook 
van een kostenplaatje voorzien. 



2 - 6 

 

Er is extern professioneel advies 
gevraagd, het advies is per onderwerp 
besproken en er is gewezen op de 
Valkenburgse situatie. Het is belangrijk 
de veiligheidsadviezen op te volgen, 
want als er iets mis gaat is de 
burgemeester verantwoordelijk. 
 
Zodra er een besluit genomen wordt 
accepteert de gemeente een gedeelte 
van de risico’s die men theoretisch 
loopt, maar op dat moment wordt de 
stichting (en raad) nader geïnformeerd.  

  Voorstel college betreffende regelen 

activiteiten in grotten, inclusief presentatie 

Wethouder Meijers: 
Er werd gesteld dat er in alle 
redelijkheid alles aan gedaan moet 
worden om de kerstmarkt te laten 
doorgaan, maar dat kan uiteraard niet 
zonder dat daar kosten aan verbonden 
zijn. De raad wordt in de loop van het 
jaar geïnformeerd over de 
ontwikkelingen.  
 
Het verzoek van lid W. Weerts voor een 
risicoparagraaf voor de mogelijke 
consequenties wordt neergelegd bij het 
college. 

Momenteel zijn we in afwachting van de 
offerte van Arcadis inzake de 
vergunningaanvragen en monitoring. 
 
Bij de provincie bestaat ambtelijk de 
gedacht om 50% te vergoeden van de 
door ons gemaakte onderzoekskosten 
t.b.v. de vleermuizenproblematiek. Dit 
wordt uitgewerkt in een memo over het 
kostenverhaal. Bij het opstellen hiervan 
wordt de provincie betrokken. 
 
Wat betreft brandveiligheid in de 
grotten is een collegenota in 
voorbereiding.  
 
Met de provincie is ambtelijk 
overeenstemming over de uitvoering 
van de mijnbouwwetvergunning: nader 
onderzoek naar de huidige 
veiligheidssituatie en een second 
opinion ten aan zien van het in de 
vergunning voorgeschreven 
meetsysteem. 
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Bij de kerstmarkt in de groeven komen 
2 projecten samen: vleermuizen (de 
natuurbeschermingsproblematiek) en 
veiligheid (rook en brand alsmede 
instortingsgevaar).  
 
Een aparte risicoparagraaf zal worden 
opgesteld waarbij de verschillende 
risico’s in kaart worden gebracht en de 
stand van zaken wordt beschreven. 
Deze zal deel uitmaken van de 
projectrapportage aan het college. 

  Gewestelijke aangelegenheden 

 

Er heeft een gesprek plaatsgevonden 
met Rijkswaterstaat en de wethouder 
van de gemeente Voerendaal waarbij 
werd aangegeven dan het aanbrengen 
van ZOAB is uitgesteld. Rijkswaterstaat 
gaf aan dat de A79 in vrij slechte staat 
verkeert. Hierdoor is het nodig in de 
komende jaren groot onderhoud te 
plegen, nog voordat ZOAB kan worden 
aangebracht en er zullen aanvullende 
maatregelen genomen worden. Hopelijk 
wordt het college daar in de loop van 
april over geïnformeerd. Zodra hier 
meer duidelijkheid over bestaat wordt 
de commissie daarvan op de hoogte 
gebracht. 
Wethouder Meijers zegt toe bij 
Rijkswaterstaat de gevraagde 
effectrapportages (1) de 
geluidsbelasting bij toepassing van 
ZOAB en (2) welke fijnstofverhoging de 
verhoging van de snelheid veroorzaakt 
op te vragen. 

Beantwoording cie EFTR 13.09.17:  
Er hebben inmiddels algemene 
onderzoeken plaatsgevonden, niet 
specifiek voor de A79. Deze rapporten 
zijn gepubliceerd op de website van 
Rijkswaterstaat en worden op dit 
moment bestudeerd door de 
dienstdoende ambtenaar, om te kijken 
of daar voor de gemeente Valkenburg 
aan de Geul iets bruikbaars in zit. 
 
Doel was er vooral op te acteren als er 
ZOAB zou liggen, maar dat zal nog 
enkele jaren duren. 

29.05.17 10.05.17    

  Presentatie Topparken Schin op Geul De opmerkingen over de afslag van de 
Geul worden meegenomen. 

Wordt door Topparken ingevuld 
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De overgangszone is een belangrijk 
element, zowel voor de omgeving, het 
landschap maar ook voor het park. De 
invulling daarvan is dan ook 
bespreekbaar bij Topparken, deze ligt 
niet vast. Het voornemen is om daar 
samen met de gemeente, 
belanghebbenden en de omgeving 
nogmaals over te praten 

  Evaluatie/presentatie Auw Wieverbal Wethouder Vermeer kan zich vinden in 
het voorstel van lid M. Knubben de 
evaluatie met de ondernemers af te 
ronden en de raad daar tijdens de 
eerstvolgende commissievergadering 
nader over te informeren. 

Conform toezegging is met de 
betrokken ondernemers in het centrum 
en de organisatie zelf gesproken. Een 
verslag volgt. Uiterlijk in juli zal het 
college een beslissing nemen over de 
invulling van het AW Bal 2018.  

10.07.17 21.06.17    

  Horeca beleidsplan (op verzoek van de heer 
Trimbos op de actielijst geplaatst) 

  

  Toelichting door Ernst & Young ten aanzien 
van de uitgevoerde controle Jaarstukken 
2016 

Ten aanzien van het bedrag ad  
€ 495.000,00 is aan de accountant van 
de gemeente Maastricht de opdracht 
verstrekt een steekproef uit te voeren 
om te zien of dit goed is toegepast. De 
uitslag van die steekproef volgt. 

 

  Bespreekpunt: Schrijven (49) provincie 
Limburg inzake afschrift beantwoording 
Statenvragen van de SP fractie inzake niet 
doorrijden ZLSM tot Valkenburg 

De staatssecretaris staat aan de kant 
van de gemeenten. De wethouder gaat 
ervan uit de staatssecretaris op zoek is 
naar de wettelijke mogelijkheden. 
Zodra de wethouder meer weet deelt 
hij dit met de raad. 

 

10.07.17 05.07.17    

  Voorstel college betreffende invulling 
taakstelling Polfermolen. 

De wethouder zegt toe nogmaals na te 
kijken wat de precies energiekosten 
van het zwembad zijn. 
Uitsplitsing wat sloop oplevert: ondanks 
het feit dat de vraag al beantwoord is 
zegt de wethouder toe, een en ander in 
de betreffende jaarschijven inzichtelijk 
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te maken zodat duidelijk wordt wat de 
kosten zijn als het gebouw per 1 
januari 2022 wordt gesloopt. 
 
De wethouder zegt toe er alles aan te 
doen om alle opties en feiten tot 
minimaal 1 januari 2019 open te 
houden en de mogelijkheden te 
onderzoeken. Wellicht kan men dit met 
zijn allen actief nastreven. Hij hoopt 
hier binnenkort op terug te komen. 
 
De vraag van lid N. Dauven betreffende 
de raadsnota van 5 februari 2007, 
waarin staat dat de onderhandelingen 
met de eigenaar inmiddels zijn 
afgerond, dat de raad wordt 
voorgesteld een krediet beschikbaar te 
stellen van € 1.925.000,00 ten behoeve 
van de aankoop van het sportcomplex 
en dat de datum van levering is 
vastgesteld op 15 februari 2007 wordt 
schriftelijk beantwoord. 

  Voorstel college betreffende kadernota 
2017. 

De kosten rioolheffing c.q. afvalstoffen-
heffing zijn kostendekkend. Wethouder 
Vankan heeft een 1e concept gezien 
van het nieuwe GRP. Voor de 
begrotingsbehandeling wordt hierover 
een raadsnota ter besluitvorming aan 
de raad voorgelegd. 

 

02.10.17 13.09.17    

  Bespreekpunt 9a: Raadsinformatiebulletin 

(26) Stand van zaken parkeervergunningen 

per 20 juni 2016. 
 

Wethouder Vermeer zegt toe de raad te 
informeren hoeveel inwoners 
gebruikmaken van de kraskaarten. 
 
Wethouder Vermeer kan zich 
voorstellen dat de raad een globale 
planning wil ontvangen. Echter, het 

In de periode van 3 juli 2017 tot en met 
21 september 2017 zijn er in totaal 
7.854 losse kraskaarten (geen boekjes) 
verkocht. Dit zou uitkomen op ongeveer 
157 boekjes. Het aantal personen welke 
gebruik maken van de kraskaarten is 
niet te traceren. Dit heeft te maken 
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gaat over het parkeerbeleid en een 
aantal nog uit te voeren zaken. De 
wethouder stelt voor te evalueren op 
het moment dat de nieuwe situatie 6 
maanden functioneert. 
 
De raad heeft ermee ingestemd om de 
daadwerkelijke kosten uit te rekenen 
van het vergunningentraject. Zodra 
deze informatie voorhanden is wordt 
dit aan de raad voorgelegd.  

met: 1) Nieuw gekochte kaarten worden 
geregistreerd per adres en 2) er zijn nog 
oude kraskaarten in omloop. 

  Bespreekpunt 9d: Jaarverslag 2015 BsGW. 

 

De bureaus kunnen vanaf elke 
willekeurige locatie mensen benaderen 
om gezamenlijk een bezwaar in te 
dienen. Maar daar heeft wethouder 
Meijers op dit moment geen zicht op 
omdat de bezwaarschriften direct naar 
BsGW gaan. Hij zegt toe deze vraag 
voor te leggen tijdens het overleg dat 
binnenkort plaatsvindt. 

 

  Gewestelijke aangelegenheden Wethouder Vermeer zal de 
verslaglegging van hetgeen in de 
Tweede Kamer besproken is opvragen 
bij de ZLSM. Zodra deze gegevens 
beschikbaar zijn wordt de raad nader 
geïnformeerd. 

 

  Rondvraag: toegangsvoorziening DVP in het 

centrum van Valkenburg: 

Er  wordt aangegeven dat er zich 
desondanks problemen voordoen, 
derhalve zegt wethouder Vermeer toe 
een en ander nogmaals bij de 
leverancier na te vragen. 

 

11.12.17 22.11.17    

     


